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ПРОТОКОЛ 
№ 11 

 
Днес, 25.10.2024 г., от 12.30 ч. в зала 203 на община Шумен се състоя 

заседание на ПК по „Екология, селско стопанство, води, зимно поддържане 
на уличната мрежа, бедствия и аварии”. 

 
На заседанието присъстваха:  
Светлозар Начев    - председател 
Васил Тодоров     - зам.-председател  
Павел Караиванов           - член 
Златин Кайряков                    - член  
Гюнай Тефиков            - член  
Александър Денев           - член 
Димитър Александров            - член.  
 
На заседанието присъстваха още: г-жа Д. Русева - зам.-кмет по 

„Европейски политики, екология и туризъм“.   
 
Заседанието беше открито и ръководено от председателят на ПК г-н Св. 

Начев. Със 7  гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” комисията прие 
следния   

 
ДНЕВЕН РЕД: 

 
 
I. Докладни записки за предстоящата сесия:   
1. Свикване на извънредно неприсъствено заседание на общото 

събрание на Асоциацията по водоснабдяване и канализация на 
обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация - 
Шумен“ ООД, на 27.11.2024 г. - докладна записка от А. Аспарухова - 
председател на ОбС Шумен /т. 8 от дневния ред на сесията/;  

2. Доклад за междинна оценка на План за интегрирано развитие на 
община Шумен за периода 2021 г. - 2027 г. - докладна записка от проф. Хр. 
Христов - кмет на община Шумен  /т. 12 от дневния ред на сесията/. 

II. Текущи докладни записки:   
1. Сигнал за потенциално опасен участък и нужда от превенция  /вх. 

№ 26-00-2615 от 19.09.2024 г./. 
III. Разни. 
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ПО ТОЧКА ПЪРВА  
Докладни записки за предстоящата сесия 

 
1. Свикване на извънредно неприсъствено заседание на общото 

събрание на Асоциацията по водоснабдяване и канализация на 
обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация - 
Шумен“ ООД, на 27.11.2024 г. - докладна записка от А. Аспарухова - 
председател на ОбС Шумен /т. 8 от дневния ред на сесията/. 

 
Г-н Св. Начев - „В дневният ред на това общо събрание е включено 

приемането на решение за препоръчителната вноска на държавата за 2025 г. в 
бюджета на АВиК-Шумен, в размер на 27 000 лв. Дадена и разбивка на 
разходите на самата асоциация, с писмена обосновка. Размерът на община 
Шумен е 25 279 лв., което в процентно отношение е 32,7%.“   

Г-н Зл. Кайряков - „Разбирам, че вноската е разпределена съобразно 
процентното съотношение на участието на общините.“ 

Г-н Св. Начев - „Точно така. В крайна сметка, асоциацията си има 
разходи за възнаграждения на персонала, за осигурителни вноски, разходи за 
материали, за консумативи, за външни услуги, за командировки, за застраховки 
на имущество и др. Те са описани в писмената обосновка. Аз предлагам да 
преминем към гласуване на докладната записка. Първо ще подложа на 
гласуване варианта нашият представител да гласува със „ЗА“ по проекта за 
решение по точката от дневния ред на общото събрание.“ 

 
Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК  взе следното 

решение: Оправомощава представителя на общината в общото събрание на 
АВиК да гласува със „ЗА“ по точката от дневния ред.    

 
 
2. Доклад за междинна оценка на План за интегрирано развитие на 

община Шумен за периода 2021 г. - 2027 г. - докладна записка от проф. Хр. 
Христов - кмет на община Шумен  /т. 12 от дневния ред на сесията/. 

 
Г-н Св. Начев - „Този план е приет през 2021 г. и съгласно Закона за 

регионалното развитие, трябва да има междинна оценка. Сега сме в средата на 
периода. Ще дам думата на г-жа Русева.“ 

Г-жа Д. Русева - „Междинният доклад е задължителен по закон и затова 
го депозираме на вашето внимание.“ 

 
Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК  взе следното 

решение: Приема доклада за междинна оценка на План за интегрирано 
развитие на община Шумен за периода 2021 г. - 2027 г. 
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ПО ТОЧКА ВТОРА  
Текущи докладни записки  

 
1. Сигнал за потенциално опасен участък и нужда от превенция  /вх. 

№ 26-00-2615 от 19.09.2024 г./. 
 
Г-н Св. Начев - „Предлагам да пренасочим този сигнал към общинска 

администрация, защото знам, че там са предвидени ремонти.“ 
Г-жа Д. Русева - „Да, до Нова година ще има ремонти на бул. „Ришки 

проход“. Има вече подписани споразумения.“ 
 
ПК пренасочва сигнала за потенциално опасен участък на бул. „Ришки 

проход“ и нуждата от превенция, към общинска администрация за компетентно 
мнение и становище. 

 
 
 

ПО ТОЧКА ТРЕТА  
Разни 

 
Г-н Св. Начев - „На миналото ни заседание разгледахме въпроса с водата 

на с. Костена река. Предполагам, че всички вече знаете, че с общи усилия 
проблема е решен, хората имат вода. Надявам се всички да са доволни.“ 

Г-н Зл. Кайряков - „Аз мисля, че това е един пример за успешно 
взаимодействие между ОбС, общинска администрация и селищни институции.“ 

Г-жа Д. Русева - „Правихме многобройни срещи, идваха от ВиК.“ 
Г-н Зл. Кайряков - „В крайна сметка проблема е решен, в селото има 

вода.“ 
Г-н Св. Начев - „Къде беше в действителност проблема?“ 
Г-жа Д. Русева - „Оказа се, че между с. Кладенец и с. Костена река е 

избила една муфа на водопровода. Те разкопаха почти целия терен на Костена 
река да търсят спирателни кранове, а проблема се оказа извън населеното 
място. Когато откриха двамата техници тази избита муфа се оказа, че целия 
район се е превърнал в тресавище от изтеклата вода. Даже багера на ВиК затъна 
там. Мястото е било в капинак, там е гориста местност, силно пресечена и 
затова трудно се намери аварията. Когато я откриха, за един ден я отстраниха и 
от тогава в селото има вода. Хората идваха в общината, в приемния ден на 
кмета. Ходили са при водоизточниците, там има достатъчно вода, но не стига 
до тях.“ 

Г-н В. Тодоров - „Докато няма сензори и датчици по тръбите, няма да се 
знае къде са авариите.“ 

Г-н Д. Александров - „Навсякъде инсталациите са много стари.“    
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Г-жа Д. Русева - „Вече няма воден режим и в другите села - Друмево, 
Вехтово, Кладенец, но така или иначе, трябва да се търси трайно решение на 
проблема, главно със смяна на водопровода, който е от с. Ивански до с. 
Друмево. Това са 13 км по данни на ВиК, а по нашите GPS-устройства са 17 км, 
защото е много амортизиран. Единият шахтов кладенец в с. Ивански не 
функционира, защото при наводнение е бил затлачен, а другите трябва да се 
удълбочат, за да има достатъчен дебит вода. Работата е много. За съжаление, 
днес четох, че яз. „Тича“ вече е на 30% и че намаляват и водоподаването за 
Търговище.“ 

Г-н Св. Начев - „По най-бързият начин трябва да влезем в зимния сезон и 
дано да има сняг.“   

Г-н Зл. Кайряков - „Обаче, ако е като миналата година, следващата година 
ще бъде много тежка за всички.“ 

Г-жа Д. Русева - „В края на м. август имаше информация, че обема на 
язовира е на 42%, а сега вече е 30%, т.е. намалял е с 12% за два месеца.“ 

Г-н П. Караиванов - „Нивото на язовира започва да пада с много бързи 
темпове.“ 

Г-жа Д. Русева - „Истината е, че трябва да се търсят дълбоки 
водоизточници, защото повърхностните намаляват.“ 

Г-н П. Караиванов - „И да се продължи проекта по системата Дунав.“ 
Г-жа Д. Русева - „Кметът на Разград, при неговото посещение в Шумен, 

каза, че може при тях водата да е скъпа, но я има. Когато се включат повече 
потребители, цената ще намалее.“ 

Г-н В. Тодоров - „Какво е необходимо да се направи, за да се включим 
към система Дунав?“ 

Г-жа Д. Русева - „Основно държавна политика.“ 
Г-н Зл. Кайряков - „На първо място трябва да се сформира редовно 

правителство.“ 
Г-н Д. Александров - „От много години има прекарани тръби, но те не са 

използвани и не се знае в какво състояние са. Но, трябва да се работи по този 
въпрос, за да не стане сериозен проблема.“ 

Г-жа Д. Русева - „Просто държавната политика е на първо място по 
въпроса с водата, защото е общодържавен проблем.“  

Г-н Зл. Кайряков - „Трябва всички депутати не само от Шумен, но и от 
съседните общини, да направят всичко възможно да се реши въпроса, да се 
осигури необходимото финансиране.“ 

Г-жа Д. Русева - „На срещата кметовете от североизтока подписаха 
декларация за възстановяване на системата Дунав, с искане до НСОРБ, до 
правителството.“ 

Г-н П. Караиванов - „Нека новоизбраните депутати от нашия регион да 
работят в тази посока, независимо от коя политическа сила са.“  

Г-н Д. Александров - „Освен това, тази година поливането беше 
увеличено, на фона на всичко, което се случва.“ 
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Г-н Св. Начев - „Хубавото е, че тази година ремонтираха напоителния 
канал и загубите на вода са минимални. Четох интервю с министъра на 
земеделието, в което той казва, че 1,2 млн. дка трябва да се напояват. И в 
земеделието вече са разбрали, че това е стратегията. Иначе ще останем без 
земеделие.“ 

 
 
Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 12.45 ч. 
 
 
 
 

 
ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК: /П/ 

                 /Св. Начев/ 
 
 
 
 
ПРОТОКОЛЧИК: /П/ 
     /М. Шарбанова/ 


